
Bestyrelsesmøde i Tunø Festivalforening- – lørdag den 14. april 2012 kl. 10:30 - Ølykkecentret Tunø

Mødt: Lotte – Kristian – Jørn – Niels Christian – Anders – Chris – Pelle – Jannie – Helle

Velkomst til nyt bestyrelsesmedlem Lotte Rekly:

Lotte om sig selv: ”Jeg stillede op som Tunø Beboerforenings repræsentant i bestyrelsen, fordi mit 
hjerte banker for Tunø. Vagn hjalp med at skaffe et hus, som jeg senere har solgt og derefter købt Viggos hus, som 
nu stille og roligt bliver til ”Bed and breakfast”. Da det ikke alene, kan give indkomst nok, arbejder jeg ligeledes 
som dagtilbudsleder i Beder Dagtilbud. Jeg har arbejdet med ledelse i 32 år, så jeg tror og håber, der kan drages 
nytte af det i bestyrelsen. Jeg er meget direkte og spørgende, ikke for at være kritisk, men sådan er jeg. Jeg vil 
gerne have punktet ”Nyt fra Tunø” på som et fast punkt på dagsordenen igen. Jeg skal nok sørge for nyt til punktet 
hver måned” 

Økonomi:

Billetsalget er nu oppe på 344 styks, men stadig under normal standard. Nu er der sendt fodpost 
samt mails til alle der købte billet sidste år, samt til alle Tunboerne. Kristian har sat gang i annoncerne til Aarhus 
onsdag, og Stiften ligesom der vil komme banner reklamer på forskellige af Stiftens netudbydere.

Generalforsamling i Dansk Live den 27. april:

Niels Christian deltager i hele seminaret/generalforsamling, mens Pelle deltager i 
generalforsamlingen. Pelle indstilles til at stille op, til bestyrelsen i Dansk Live.

Arbejdsweekend:

Hvad siger Niels Christian søndag? Musikprogrammet – Tenthouses – Sidste års festival – Deler 
gaver ud.

Arbejder Tunø Festival nok sammen med Tunø:

Vi mener – i bestyrelsen - vi hele tiden prøver at tilpasse os med Tunø og de erhvervsdrivende der. 
Vi vil dog gerne tage et møde, hvor alle erhvervsdrivende er velkomne. Der kan vi vende hver en sten og diskutere 
tingenes tilstand. Vi inviterer til møde i Ølykkecentret, søndag den 13. maj 2012 kl. 11:00

Visioner for Tunø Festival i årene fremover:

Der må gerne ske lidt nyt hvert år. Tunø Festival har sin størrelse, den kan ikke ændres. I år får vi 
tenthouses, sidste år fik vi kaffebar, sandwichbar med mere. Vi skal selvfølgelig bestræbe os på, at lave overskud 
hvert år.

Nyt fra udvalgene:

Campingreglerne skal lige rettes til. Jannie sørger for dette i samråd med Annie fra Camping.

Merchandise har den nye leverandør på plads. Kanon kvalitet til rigtigt gode priser. Og så får vi 
den ”gamle” Tunø skjorte i den oprindelige blå farve tilbage. Den har der været stor efterspørgsel på.

Der vil i år blive VIP arrangement – for Royal Unibrew – i Teepeens spise afdeling, kavaler gangen, 
der hvor der er bænke og borde. Det bliver fredag mellem 13:00 og 15:00.

 



Nyt fra Tunø:

Tunø Beboerforening har udarbejdet en udviklingsplan ”Tunø i balance” 2011-2020. Her er 
forskellige arbejdsgrupper:

Turismegruppen: Her er gruppen i gang med at udarbejde en ansøgning om at få lavet en antropologisk 
undersøgelse af turisters oplevelse af Tunø i sommerhalvåret: Hvorfor kommer folk til Tunø? Hvad skal der til for 
at de bliver i længere  tid m.m.

Energigruppen: Gruppen er involveret i processen om den nye vindmøllepark i Aarhus bugten. 

Sundhedsgruppen: Gruppen har fokus på problematikken omkring sygeplejersken. Der forventes snart et 
gennembrud på det område, således at der kommer en sygeplejerske til Tunø. 

Børn-skole-børnepasningsgruppen: Gruppen har fokus på udvikling af skole og dagpleje.

Bosætning og erhvervsgrupper: Gruppen har etableret en erhvervsforening.

Færgegruppen: Gruppen har fokus på flere daglige færgeafgang og billigere priser på billetter og gods. Tilskuddet 
fra staten, modsvarer ikke det tilskud som andre øer lig Tunø får. Der har bl.a. været en delegation til møde på 
Christiansborg.

Derudover har øen nu kvartalsmøder med Borgmester og embedsmænd. Dialogen opleves som positiv  og 
konstruktiv.

Evt.:

Frokost

 


